
Vragenhalfuurtje       2010/007 
 
Onderwerp:  
 
Raadsvergadering:  28 oktober 
  
Gesteld door: Peter van Steensel Valkenswaard Lokaal 
Portefeuillehouder: Marcel Bax 
Teammanager: Hans Baudoin 
Deadline: 28 oktober 
 
Vraag: 
Er is een substantieel bedrag uitgetrokken voor aanpassing en noodzakelijke verbeteringen in en 
rondom De Belleman.  
We constateren dat het enige tijd erg rustig is met de verdere uitvoering van die aanpassingen.  
Kunt u ons aangeven wat de huidige status is?  
Worden op korte termijn de werkzaamheden/aanpassingen voortgezet?  
Zo ja wanneer?  
Zo nee wat is de reden waarom dat niet ingepland is? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Antwoord: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 


